屯門區議會
2008-2009年社會服務委員會
第十一次會議議程
Tuen Mun District Council

Agenda of the Eleventh Meeting of 

Social Services Committee (2008 - 2009)
	
	
	

	日期 Date:
	2009年9月8日(星期二)
	8th September 2009 (Tuesday)

	時間 Time:
	下午2時30分
	2:30 p.m. 

	地點 Venue:
	屯門區議會會議室
	TMDC Conference Room


議程Agenda
(I) 通過會議記錄Confirmation of the Minutes of Meeting

社會服務委員會2009年7月14日第十次會議記錄

Minutes of the Tenth Meeting of the Social Services Committee held on 14 July 2009

(II) 續議事項Matters Arising

要求社署認真檢視回流失業人士福利需要
(社委會文件2009年第36號及上次會議記錄第9-13段)
Demanding Social Welfare Department to Seriously Review the Welfare Need of Returning Immigrants who were Left Unemployed
(SSC Paper No. 36/2009 and paragraphs 9-13 of the minutes of the last meeting)
(III) 報告事項Reporting Items

1. 社會服務委員會轄下工作小組的工作匯報

(社委會文件2009年第40號)
Work Reports by the Working Groups under the Social Services Committee
(SSC Paper No. 40/2009)
2. 教育局屯門區學校發展組報告
(社委會文件2009年第41號)  

Report by the Tuen Mun District School Development Section of the Education Bureau
(SSC Paper No. 41/2009)
3. 社會福利署報告  
(社委會文件2009年第42號)
Report by the Social Welfare Department 

(SSC Paper No.42/2009)
4. 報告屯門區罪案數字
Report on Crime Figures in the Tuen Mun District
5. 廉政公署2009至2010年度「肅貪倡廉 邁步向前」屯門區倡廉計劃報告
Report on ICAC Joint Project with Tuen Mun District Council 2009/2010
(IV) 其他事項Any Other Business

(V) 下次會議日期：2009年11月10日(星期二)下午2時30分


Date of Next Meeting: 10th November 2009 (Tuesday) at 2:30 p.m.

屯門區議會秘書處TMDC Secretariat
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